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Kommuneøkonomien i Karasjok er svært presset 

– og har vært det lenge

Store årlige merforbruk siste to 
(tre) år - meget svakt netto 
driftsresultat 

Merforbruket 2017 - 2019 må 
dekkes inn igjen i 2020 -2023

Ingen penger på bok –
disposisjonsfondet er brukt opp

Store – og til dels akutte 
investeringsbehov –

Kostnader til renter og avdrag vil 
øke betydelig i årene som 
kommer som følge av renteøkning 
og økte investeringer – må betales 
av penger som i dag går til drift



Karasjok er en veldig rik kommune i norsk sammenheng

• Staten jamner ut forskjellen i mang ulike 

behov gjennom et detaljert system (alder, 

avstand, folkehelse, etc)
– Basert på dette får man et tilskudd pr innbygger

• Så mottar man ulike regionalpolitisk 

tilskudd
– Dobbelt småkommunetilskudd fordi kommunen ligger i 

Finnmark og Finnmarkstilskudd

• Karasjok kommune (og andre kommuner i 

Finnmark) betaler ikke arbeidsgiveravgift av 

lønn til ansatte (sparer 14,1 %)



Skulle Karasjok drevet like produktivt som Hurdal måtte man 

kutte 2018-budsjettet med 49 mill
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Befolkningsutvikling innbyggere 6-15 år Karasjok

I 2007 var det 454 innbyggere i aldersgruppen 6-15 år i Karasjok. I 2017 er var det 306. Når det barnetallet reduseres med 

150 barn i grunnskolen, uten at det reduseres tilsvarende i ressursbruk, så øker enhetskostnadene kraftig. På inntektssiden 

betyr det også et tapt rammetilskudd på 15 mill i 2017 i forhold til 2006 (målt i 2018-kroner). Om prognosene holder, så vil 

dette reduseres med ytterligere 80 innbyggere i aldersgruppen de neste årene, noe som da også vil gi ytterligere svekkelser 

på inntektssiden.



Skulle Karasjok hatt samme ressursinnsats pr innbygger 6-15 år som Hurdal, så måtte man kuttet 

skolebudsjettet med 11,6 millioner i 2018 (utgiftskorrigert)
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Generelt ser det ut til å være et veldig 

lavt nivå på brukerbetalinger i Karasjok. 

De må opp
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Tiltakene vil handler om 

• Reduksjon i tjenestenivå/omfang
– Tjenester som vi gir i dag vil ikke bli utført av kommunen i 2020. Bortfall av tilbud, mindre 

tilskudd til eksterne, høyere terskel for tildeling av tjenester, mm.

• Økt produktivitet 
– Vi må gjøre mere for mindre. Jobbe smartere, raskere, mer digitalt og mer målrettet, mm.

• Økt effektivitet
– Vi må bli bedre på å gjøre de riktige tingene riktig første gang. Mer egenomsorg, 

selvbetjeningsløsninger, overføring av oppgaver til frivillige/andre, mm.

• Økte brukerbetalinger
– Brukerbetalinger er generelt svært lave på alle områder og det må påregnes en (betydelig) 

økning i løpet av økonomiplanperioden (4 år), mm.



Karasjok kommune skal i 

framtiden bruke litt mindre 

veldig mye
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